
Motion nr 5 
 

Då vädret nu är extremt och många vägar är kraftigt isbelagda och riskabla önskar jag att vi höjer 

avgiften för att kunna lägga mer pengar på snöröjningen och för att förbättra vägarna (dränering 

m.m.) jag vill dock inte att det ska bli mer vägsalt på vägarna.  

 

Mattias Johansson  
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Styrelsens svar; 
 

Styrelsen kommer inför kommande upphandling av snöröjningsavtal se om det finns 

förbättringspotential, både vad gäller snöröjning och vad gäller kostnad för saltning respektive 

sandning. 

 


